
RK Speed – Generalforsamling 25. februar 2022.  

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens og Udvalgenes beretning for det forløbne år 
3. Klubbens fremtidige arbejde 
4. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 
5. Forelæggelse af det kommende års budget 
6. Fastsættelse af kontingent 
7. Behandling af indkomne forslag 
8. Valg af bestyrelse i henhold til klubbens vedtægter.  
9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 
10. Eventuelt, herunder uddeling af vandrepokaler 
 

1. Jens Møller blev enstemmigt valgt, og konstaterede efterfølgende at generalforsamlingen 
var indkaldt korrekt og derved lovlig. 

2. Formand Arne Jørgensen fremlagde bestyrelse beretning og takker på bestyrelse vegne 
sponsoren, trænere, forældre samt alle de mange frivillige for deres store støtte, hvilket er 
meget værdsat og en del af klubbens dna. 
Peter Jacobsen fremlagde ungdomsafdelingens beretning, Sofie Kragelund 
kvindeafdelingens beretning og sluttelig fremlagde Jeppe Maagaard herreafdelingens 
beretningen. Beretningerne gav ikke anledning til spørgsmål og alle blev herefter godkendt 
af generalforsamlingen. 

3. Arne Jørgensen gennemgik klubfremtidige arbejde hvor RK Speed i de kommende 2 år 
deltager i et klubudviklings forløbe med DGI og Tårnby kommune. Forløbet er allerede godt 
i gang og fokus vil være på ungdom u8, kvinder samt fastholdes af seniorer efter endt aktiv 
karriere. 
Som noget nyt har man defineret ressource grupper med en kontakt person om er frivillige 
i alle afdelinger, man kan tilmelde og deltage når man har tid. 
Informations flowet på hjemmeside og FB er meget aktivt, stor tak til Jeppe. 

4. Kasserer Claus Beck fremlagde årsregnskabet og efter et par uddybende spørgsmål blev 
regnskabet enstemmigt godkendt af forsamlingen. 

5. Claus fremlagde ligeledes budget til orientering for 2022.  
6. Bestyrelse forslog uforandret kontingentet, hvilket blev enstemmig vedtaget. 
7. Ingen forslag var modtaget. 

  



8. På valg var  
Formand  Arne Jørgensen som modtog genvalg. 
Sekretær Kamilla Jensen som ikke modtog genvalg (ingen afløser fundet på 
generalforsamlingen.   
Ungdomsansvarlig Peter Jacobsen som modtog genvalg.  
Kommunikationansvarlige Jeppe Maagaard som modtog genvalg. 
 
Uden for tur afgive kvindeansvarlig Sofie Kragelund, Therese Veng blev valgt. 
 

9. På valg var 
Revisor Peter Larsen som modtog genvalg 
Revisor Henrik Larsen som modtog genvalg 
Revisorsuppleant Jens Lundquist som modtog genvalg 
 

10. Som vanetro blev der uddelt en rækker pokaler til klubbens ildsjæle 
John Sørensen-pokalen gik i år til Carsten Bruun og Mathias Kaalund Frenning for deres 
enorme arbejde som trænere i klubbens ungdomsafdeling. I regn, sol og slud tager de 
støvlerne på og sørger for at vores unge spillere får sjove og gode træningsaftenener, 
ligesom de har stået i spidsen for sociale arrangementer som klubovernatninger og sikret, 
at udebaneture er skaber minder og gode oplevelser. 
 
Speed-pokalen gik i år til Steen Grothe for sit igennem tiden kæmpe arbejde i 
rugbyklubben. Steen har både siddet i bestyrelsen, samt altid været klar til at hjælpe i 
klubben. Inden for den seneste tid har Steen påtaget sig det krævende arbejde at stå i 
spidsen for klubbens bar. 
 
Frank Frank-pokalen gik i år til Per Calmar. Frank Frank-pokalen er en pokal, som 
herresenior uddeler til en person, som holdet gerne vil give en ekstra hæder. At Per 
Calmar, som af holdet blot bliver kaldt morfar, skulle have prisen har der ikke hærsket 
nogen tvivl om, og holdet blev meget hurtige enige, da de skulle vælge, hvem den skulle 
gives til. Morfar er først og fremmest en trofast support for holdet, når vi spiller 
hjemmebanekampe, og så laver han et enormt arbejde i kulissen, hvor morfar blandt andet 
vasker spillertøjet. Det er en kæmpe indsats, som holdet sætter meget stor pris på. 
 
Herudover blev der udelt en række 100 og 300 kamps  
 

Der var ingen yderligere spørgsmål, hvorefter formand takkede dirigenten for god ledelse, samt 
generalforsamling for gode diskussioner og indlæg.  

 
Dirigent Jens Møller 

 
 



 


